
عرض کنم که……
احتمال عقب نشینی

مکن است در روزهای آینده از سرعت، شدت و نیش قلم های برخی از
مخالفین واگذاری کشت و صنعت مغان کاسته شود.

البته امیدواریم که چنین ادعایی هیچ وقت رنگ واقعیت به خود
نگیرد. چگونه می توان تحمل کرد برخی ها که با استفاده از الفاظ
مختلف و جملات رنگارنگ و نوشته های شیوا، واگذاری شرکت یاد شده را
مدت ها محکوم و آن را خیانت تلقی می کردند به یک باره قلم را غلاف

کنند و یا راهی چون یکی به نعل و یکی به میخ در پیش بگیرند.

می گویند اگر این تغییر انجام بپذیرد حاصل دیدار و به توافق
رسیدن با یکی از مسئولین استان است.منتظر می مانیم اگر چنین
تغییر 360 درجه ای رخ بدهد راحت تر می توان از روز و ساعت جلسه و

تأثیر رویایی آن در خط مشی ها خبر داد.

برآشفتگی شکست خورده ها

برخی ها که از عدم راه یابی کاندیدایشان به مجلس سخت سرخورده و
غمگین هستند نمی توانند این ناراحتی و جا ماندن از برخی امکانات
حاشیه ای را تحمل بکنند. این ها از موفقیت نمایندگان فعلی و
بخصوص علی نیکزاد در انتخابات هیئت رئیسه بر آشفته اند و چون
جایی برای اعتراض و سخنان ایام انتخابات نمی بینند برای خالی
کردن عقده به دروغ و دروغ پردازی روی می آورند و مثلا ادعا می
کنند که نیکزاد در ایام تبلیغات مجلس با وعده ریاست بر مجلس نظر
مردم را جلب کرده است. جل الخالق چه بازاری شده است بازار سیاسی
استان که هر تازه از راه رسیده ای خود را در آن صاحب کرسی و حق

می داند.

چرایی تغییر و تحول در ورزش و جوانان

سجاد انوشیروانی که با اما و اگر های زیاد بالاخره پست مدیریت
ورزش و جوانان استان را به دست آورد تاکنون تغییراتی در ساختار

اداره کل ایجاد نکرده است.

همه کارشناسان اعتقاد دارند که ورزش استان به یک خانه تکانی و
تغییرات و جا به جایی ها در پست ها نیاز دارد اما می گویند
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انوشیروانی دوست ندارد بدون مطالعه و بررسی جوانب بی گدار به آب
بزند. او می خواهد وقتی به طور کامل نیروها، توانایی ها و کارایی
ها را بررسی کرد تصمیم به جا به جایی بگیرد و مسلما اگر چنین

باشد ضریب خطا به طور چشمگیری می تواند کاهش پیدا بکند.

باند بازی در مطبوعات

همیشه روزنامه نگاران و فعالان عرصه رسانه باند بازی در ادارات و
نهادها را نکوهش کرده و در تقبیح آن مطالب نوشته اند ولی گویا
این روزها بحث باند و گروه در دنیای رسانه نیز برای خود جا باز
کرده است. توجه به مصاحبه ها و افراد دعوت شده به نشست هایی که
مسئولیت دعوت از خبرنگاران با افراد منتسب به رسانه است دلیلی
محکم بر این ادعا می باشد. برای چنین جلساتی تا در داخل باند
نباشی و دست بیعت با بزرگان و گردانندگان باند ندهی راهی به
مصاحبه ها و نشست ها نمی توانی داشته باشی. چه خوب گفته اند:

هرچه بگندد نمکش می زنند

وای به روزی که بگندد نمک

فاصله گذاری اجتماعی

توجه مردم به کرونا و مبتلا شدن به آن کم کم رنگ می بازد. رعایت
فاصله اجتماعی به حداقل رسیده است. از تعداد استفاده کنندگان از
ماسک و دستکش به حد چشمگیری کاهش یافته است. مردم خیلی کم مواد
ضد عفونی کننده استفاده می کنند. عواقب این کار می تواند برای
طولانی شدن میزبانی از ویروس در جامعه مؤثر باشد. برای اینکه مردم
همچنان به توصیه ها عمل کنند اطلاع رسانی لازم باید در دستور کار
قرار بگیرد. هرچند که بازگشایی و آغاز فعالیت اماکن مختلف مردم

را به این باور می رساند که حوزه عمل کورنا محدود شده است.

کشت و صنعت و سکوت هواداران واگذاری

بهتر است به یک نکته دیگر نیز در مورد کشت و صنعت مغان اشاره
شود. بعد از موضعگیری های صریحی که در ماه های اخیر در مورد
واگذاری آن صورت پذیرفت و به دنبال دستور رئیس قوه قضائیه، تعدای
از فعالان عرصه رسانه و مطبوعات که طرفدار دو آتشه واگذاری بودند
و مدام در قبال مخالفین واگذاری موضعگیری کرده و بخصوص سنگ
طرفداری از مسئولین استان را به سینه می زدند تقریبا سکوت پیشه



کرده اند. در این کار  حتما مصلحتی وجود دارد که فقط از ما
بهتران می توانند از آن سر در بیاورند.

فرماندار اردبیل

بعد از اینکه نائب رئیسی علی نیکزاد قطعی شد برخی از مسئولین و
فعالان سیاسی با صدور پیام های مختلف این موفقیت را به مردم استان

و اردبیل تبریک گفتند.

فرماندار اردبیل جز آن دسته از مسئولینی بود که در این ارتباط
واکنشی از خود نشان نداد و به صدور پیام تبریک اقدام نکرد. شاید
ما اشتباه کرده باشیم ولی به نظر می رسد موفقیت نیکزاد بتواند در
حال و روز شهر اردبیل خیلی مفید فایده گردد. در فضای مجازی هرچه
گشتیم پیامی منتسب به فرماندار اردبیل پیدا نکردیم و حتی در سایت
اطلاع رسانی فرمانداری نیز خبری از این موفقیت درج نشده بود. شاید
این خبر برای برخی ها چندان اهمیتی نداشته و فاقد ارزش خبری بوده

است و یا شاید….

انتخابات خانه مطبوعات

در آخرین روزهای خرداد ماه انتخابات شورای مرکزی خانه مطبوعات
برگزار می شود. از حالا گروه های مختلف تشکیل یافته و با تهیه
لیست ها  برای خدمت بی منت و بی مزد و مواجب اعلام آمادگی کرده

اند.

انسان وقتی با مجموعه ای از علاقه مندان برای عضویت در شورای
مرکزی خانه مواجه می شود و تلاش و رایزنی و برگزاری جلسات مختلف
را شاهد می شود به حال و روز عده ای که عاشق خدمت به جامعه
مطبوعاتی هستند غبطه می خورد. آیا جای تعجب ندارد جایی که کوچک

ترین منفعتی نداشته باشد با این همه طرفدار مواجه شود؟!!

 

 

 


